
وری مس  آاعضای هیئت مدیره کارخانه فر و  دیدار مدیرعامل

 با استاندار خراسان جنوبی  شرکت احیاء صنایع خراسان 

در این دیدار که در محل فرمانداری شهرستان فردوس و  

همزمان با جلسه فعالان اقتصادی انجام شد آخرین وضعیت  

 .وری مس مورد برررسی قرار گرفتآاحداث کارخانه فر

فردوس با اشاره به اینکه وجود این این جلسه فرماندار  در

برای  تحولی  ظرفیت  مس  معدن  به  توجه  و  کارخانه 

شهرستان را در پی دارد خواستار حمایت استاندار و نماینده 

در این  .مردم در مجلس شورای اسلامی از این واحد شد 

جلسه استاندار خراسان جنوبی با تاکید بر اینکه ظرفیت این 

آن بسیار مهم است، دستورات   معدن و واحدهای فرآوری

راه   جهت  تسهیلاتی  حمایت  در  تسریع  راستای  در  لازم 

اندازی فاز اول کارخانه را صادر و بر پیگیری موضوع 

  .تاکید کرد


